
 
 

 
Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   

  
25.03.2024 

 
 
Přítomni: Mysliveček, Přibyla, Plesník, Pernica, Jakubička, Janovič, Drašar, Rusňák (zástup 
za Tovarňáka), Velan, Konečná  
 
 
Omluveni: Tovarňák, Matyska 
 
  
Informace od ředitele ÚVT  
 

 Organizační řád (OŘ) - věcné připomínky k návrhu OŘ bylo možné do dokumentu vkládat 
do 25.3, ředitel za ně děkuje. Nyní bude následovat vyhodnocení připomínek v rámci 
ÚVT, nová verze bude rozeslána e-mailem a bude představena na rozšířeném kolegiu 
ředitele.  

 8.4. se uskuteční zasedání rozšířeného kolegia ředitele ÚVT  
Úkol pro členy kolegia: Ředitel ÚVT žádá o zaslání návrhů témat pro jednání 
rozšířeného kolegia nejpozději do středy 3.4.   

 Začátkem dubna bude zaměstnancům ÚVT zpřístupněno školení v IS MU na téma 
ochrany osobních údajů. Informace bude zaslána i v newsletteru. Vzhledem k tomu, kolik 
systémů pracujících s osobními údaji na ÚVT provozujeme, ředitel žádá všechny 
zaměstnance, aby školení věnovali patřičnou pozornost.   

 4.4. se uskuteční zasedání Vědecké Rady ÚVT  
 24.4. Zasedá Rada pro IT, ředitele zastupuje T. Plesník, návrhy témat za ÚVT prosím 

směřujte na ředitele i T. Plesníka. 
  
 
Informace od divizních 
 
Věda a výzkum 

 K 30.6. dojde k ukončení motivačního výzkumného programu, proběhne poslední sběr 
publikací zahrnutých do motivačního programu za první pololetí 2024. Bude nastaven 
nový motivační program, který bude více odpovídat nově připravovaným KPI ÚVT v rámci 
MU, které budou méně založeny na tradičních akademických ukazatelích (publikace).   
 

DITI   
 Zakončení optické trasy na Šumavské Tower v budově C bylo přesunuto ze závěsu na zdi 

do samostatného racku. 
 Dořešen a odstraněn problém s jumbo pakety v OpenStacku G2  
 Přepojení telefonní ústředny na FI v horním sále, příprava na přebudování optosálu 

vyvolaného stavbou FI. 
 Pro efektivnější monitoring problémů s Wi-Fi budeme stavět monitorovací sondy založené 

na platformě Raspberry Pi – monitoring živosti a dostupnosti sítě na konkrétním místě. 
 Testovací běh eduVPN nabídnut v rámci IT komunity, když vše půjde dobře, tak na konci 

prázdnin dojde k vypnutí staré VPN.  
 V březnu byly vypnuty starší služby:  

o Úložiště pongo  
o MySQL cluster elrond  



  

o fss.ctt úložiště  
o DHCP servery s ISC DHCP (nahrazeno Kea DHCP)  

 Finalizace architektury univerzitní pošty, na DITI testujeme nový SMTP server  
o Probíhá práce na zákazu přesměrování pošty zaměstnanců do osobních 

schránek.  
 Problémy s Gitlabem a promazáváním container registrů – podařilo se identifikovat 

příčinu a nasadit workaround.  
 15.3. proběhla schůzka ÚVT + CESNET, která řešila směřování, financování  

a prioritizaci témat AAI (tým BDI). Na rozšířeném kolegiu proběhne stručné 
představení problematiky AAI s odkazem na rozsáhlejší povídání na kolokviu.  

 
DKSD 

 Přeskládávání pracovních úvazků – v souvislosti se zahájením projektu PPROVŠ  
s cílem uvolnit divizní zakázku.  

  
HR 

 Příprava workshopů pro vedoucí k hodnocení zaměstnanců. Více informací bude 
sděleno na rozšířeném kolegiu ředitele 8.4.  

 Proběhla první schůzka na RMU ohledně seznamování se s předpisy – analyzujeme 
možnosti snížení celkového množství předpisů v seznamování se s předpisy, přístup 
dohodářů do aplikace a možnosti elektronického školení BOZP a PO.  

  
Strategie a rozvoj 

 EPIS – minulý týden proběhly práce na zadávací dokumentaci a přípravy na výběrové 
řízení. 

 Dorazily licence na Microsoft Copilot 365, probíhá prvotní testování. 
 Proběhla instalace cPanelu na nové infrastruktuře, dokumentace, připravuje se 

předání do AIS.  
  
PED  

 Evidence majetku – v pátek 29.3. je deadline na vyplnění dat do mobilní aplikace. Poté 
proběhne schůzka k vyhodnocení dat. Na příštím zasedání kolegia bude podán report 
k výsledku evidence majetku.   

 Tajemník CEITECu MU se ozval ohledně vyjasnění odpovědnosti za škodu na 
kamerovém systému při realizaci elektroinstalace na věžích v SUKB.  

 25.3. se uskutečnilo jednání s Krajským soudem v Brně k poskytování služeb justiční 
MAN sítě Brno. Nabízí se 3 varianty řešení – buď zrušit, upgradovat nebo zůstat  
v současném stavu. Do konce dubna proběhne další jednání s Krajským soudem, na 
kterém bude oznámeno výsledné řešení.   

 20.3. se konala porada tajemníků na RMU – ve 2. polovině roku se chystá nový interní 
předpis týkající se skartace a konverze do el. podoby. Všechny papírové dokumenty 
od externích subjektů přijaté na MU je možné konvertovat do elektronické podoby  
a následně skartovat jejich papírovou podobu.  

 Probíhá výběrové řízení na NATovací boxy – termín dodání cca v polovině května.   
 Ve středu navštíví kvestorka Šumavskou Tower  

  
DIS 

 Proběhlo 2. setkání se zástupci RMU na téma dvojího financování na RMU (podklady 
pro interní audit). 

 Plánuje se setkání s FI ohledně možné migrace fakultního webu do Umbraco 
(technická schůzka).  



  

 Tel. ústředna – nalezeny chyby v rozhraní pro komunikaci s ústřednou. Problém 
nahlášen dodavateli (očekáváme dodání opravy). Následně bude možné pokračovat 
na úkolech spojených s přesměrováním tel. klapky.  

 Finalizace projektu ESF+ (včetně rozpočtu) do konce týdne ve spolupráci s ředitelem.  
  
 
DITS  

 Postupné ukončování projektů v rámci výzvy NPO (MUNI 3.2.1) k 31.5. (mzdově) a k 
30.6. (věcně). 

 Minulý týden proběhla revize projektové dokumentace na ŠT (zejména slaboproud, 
silnoproud, osvětlení a optika)  

 Zaměstnanecký tisk – poděkování J. Izydorczykovi za úsilí, které vkládá do jeho 
zprovoznění. Během dubna půjde výzva k používání na celé ÚVT pro potřeby 
testování a sběru zkušeností se SAFEQ 6.  

 V pátek proběhla schůzka nad koncepcí virtualizace/kontejnerizace na ÚVT MU 
(VMware || Proxmox || K8s) - dále bude postupováno dle dohodnutých kroků. Na 
přelomu března/dubna zajištěna konzultace k virtualizaci od Master DC – dlouhodobá 
provozní zkušenost.  

 V týdnu 22. - 26. dubna 2024 se bude konat mezinárodní cvičení Lock Shield 2024 - 
společný tým ÚVT MU a FI MU, do kterého bylo NÚKIBem vybráno celkem 10 osob.  

 Univerzitní datacentrum na FI MU (B103) – očekáváme uvedení do provozu v září 
2024. 

 Přeložky optických sítí na FI MU pokračují dle harmonogramu – aktuálně příprava na 
samotné překládání kabelů, které začne od 8.4.2024. Přeložky jednotlivých optických 
kabelů mohou mít vliv na kvalitu a provozování IT služeb a mohou způsobovat 
výpadky univerzitní sítě.  

 Postupně pokračují rozhovory se zaměstnanci IT SD a CPS v rámci tvorby nové 
koncepce oblasti Customer Care. 

 Aktuálně probíhá sběr témat a požadavků pro potřeby plánování Q2-Q4 2024 v rámci 
sekce IT provozu a vývoje z pohledu:  

a. Plánování práce  
b. CAPEX (investice)  
c. OPEX (služby, licence)  

 V dubnu bude zajištěno školení kyberbezpečnosti pro sekretariát ÚVT MU.  
  
 
Různé  

 24.4.2024 se od 10 do 12 hod. v Kounicově sále na RMU uskuteční školení 
pasportních aplikací pro zaměstnance ÚVT.  

 Šumavská Tower – vedoucím divizí byly rozeslány plány podlaží.   
Úkol pro vedoucí divizí: Do konce března doplnit do plánů podlaží jména 
zaměstnanců podle toho, jak budou rozmístěni v kancelářích na ŠT.   

 Připomenutí termínu 30.3. pro zadání plánu dovolené v INET.   
Úkol: Ředitel ÚVT žádá všechny zaměstnance, aby si zadali do INETu plán 
dovolené na letošní rok a žádá vedoucí o kontrolu splnění úkolu. U oddělení 
zajišťující provoz IT je potřeba zkontrolovat, že plány jednotlivých zaměstnanců 
jsou kompatibilní s potřebami zajištění provozu, a pokud ne, tak to začít včas 
řešit.  

 
 
 
 
Zapsala: Ludmila Konečná  



  

  
 
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU     
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